

Title (en)
PACKAGING AND BLANK FOR PRODUCING PACKAGING

Title (de)
VERPACKUNG UND ZUSCHNITT ZUR HERSTELLUNG EINER VERPACKUNG

Title (fr)
EMBALLAGE ET SECTION DESTINEE A LA FABRICATION D'UN EMBALLAGE

Publication
EP 3118138 A1 20170118 (DE)

Application
EP 15176447 A 20150713

Priority
EP 15176447 A 20150713

Abstract (en)
[origin: WO2017009317A1] The invention relates to a packaging for storing goods, in particular rod-shaped goods such as cigarettes and similar, comprising a front wall (12), a rear wall (14), and side walls (16, 18) joining the front and rear walls (12, 14), as well as a base construction (20) and a cover construction (22), wherein the cover construction (22) is linked to an end of the rear wall (14) facing the base construction (20). In addition, the front wall (12) has at least one engaging and viewing recess (26) formed on the edge on the end (24) facing away from the base construction (20), wherein, in the closed state of the packaging (10), the engaging and viewing recess (26) is at least partially covered by a front wall (28) of the cover construction (22). The invention also relates to a blank (110) for producing a packaging (10) for storing goods.

Abstract (de)
Die vorliegende Erfindung betrifft eine Verpackung zur Aufbewahrung von Waren, insbesondere von stabförmigen Waren wie Zigaretten und dergleichen, umfassend eine Vorderwand (12) und eine Rückwand (14), die Vorder- und Rückwand (12, 14) verbindende Seitenwände (16, 18) sowie eine Bodenkonstruktion (20) und eine Deckelkonstruktion (22), wobei die Deckelkonstruktion (22) an einem der Bodenkonstruktion (20) gegenüberliegenden Ende der Rückwand (14) angelenkt ist. Dabei weist die Vorderwand (12) an dem der Bodenkonstruktion (20) abgewandten Ende (24) mindestens eine randlich ausgebildete Eingriffs- und Sichtmulde (26) auf, wobei die Eingriffs- und Sichtmulde (26) in geschlossenem Zustand der Verpackung (10) durch eine Vorderwand (28) der Deckelkonstruktion (22) zumindest teilweise verdeckt ist. Weiterhin betrifft die Erfindung einen Zuschnitt (110) zur Herstellung einer Verpackung (10) zur Aufbewahrung von Waren.

IPC 8 full level
B65D 5/66 (2006.01); **B65D 85/10** (2006.01)

CPC (source: EP US)
B65D 5/6608 (2013.01 - EP US); **B65D 85/10564** (2020.05 - EP US)

Citation (applicant)
• DE 69418258 T2 19991125 - PHILIP MORRIS PROD [US]
• DE 10106549 A1 20020822 - PHILIP MORRIS PROD [CH]

Citation (search report)
• [X] EP 2740682 A2 20140611 - SASIB SPA [IT]
• [X] DE 2334190 A1 19750123 - COPACO GMBH
• [X] EP 1837293 A1 20070926 - JAPAN TOBACCO INC [JP]

Designated contracting state (EPC)
AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)
BA ME

DOCDB simple family (publication)
EP 3118138 A1 20170118; EP 3118138 B1 20190227; CY 1121565 T1 20200529; DK 3118138 T3 20190603; ES 2724553 T3 20190912; HR P20190935 T1 20191004; HU E043444 T2 20190828; LT 3118138 T 20190527; PL 3118138 T3 20190830; PT 3118138 T 20190530; RS 58654 B1 20190531; SI 3118138 T1 20190531; WO 2017009317 A1 20170119

DOCDB simple family (application)
EP 15176447 A 20150713; CY 191100448 T 20190424; DK 15176447 T 20150713; EP 2016066484 W 20160712; ES 15176447 T 20150713; HR P20190935 T 20190521; HU E15176447 A 20150713; LT 15176447 T 20150713; PL 15176447 T 20150713; PT 15176447 T 20150713; RS P20190511 A 20150713; SI 201530708 T 20150713